



Tuesday, October 31, 2023

School and Centre Staff Strike on November 6, 2023

Dear Riverside Parents and Guardians,

As you must have read in the media, an upcoming strike day will impact our school services on November 6, 2023. Riverside School Board will therefore be forced to modify the schedule of its usual activities. The Support Staff Union, the Teachers' Union and the Education Professionals' Union issued a mandate for a simultaneous strike. Therefore, modifications are planned for elementary, secondary, and the Adult Education and Vocational Training sectors.

The strike day will be held from midnight to 10:30 a.m. on November 6. Therefore, during this period, there will be no morning daycare services or school bus transportation to schools.

On this day, we will be reorganizing school services as follows:

- No morning daycare services will be offered;
- No morning transportation services will be offered;
- **All regular school and centre activities will resume between 10:45-11:15 a.m. as scheduled for that day;**
- Lunch hour and end of day daycare services will be available for registered students;
- End of day transportation will be offered according to the usual schedule.

Riverside School Board respect the strike mandate and recognize the importance of the work of its staff. Nevertheless, our goal is to minimize the impact on learning, ensure the safety of our students and try to minimize the inconvenience experienced by parents.

We appreciate your understanding and cooperation during this challenging time.

Thank you for your continued support.



31 octobre 2023

Journée de grève du personnel de nos écoles et centres **le 6 novembre 2023**

Chers parents et tuteurs,

Comme vous avez dû le lire dans les médias, une journée de grève impactera nos services le 6 novembre 2023. La Commission scolaire Riverside sera donc contrainte de modifier l'horaire de ses activités habituelles. Le Syndicat du personnel de soutien, le Syndicat des enseignantes et des enseignants et le Syndicat des professionnelles et professionnels de l'éducation ont lancé un mandat de grève simultanée. Ainsi, des modifications sont prévues pour les secteurs primaire, secondaire ainsi que pour l'éducation des adultes et de la formation professionnelle.

La journée de grève se tiendra le 6 novembre de minuit à 10 h 30. Ainsi, durant cette période, il n'y aura pas de service de garde le matin ni de transport en autobus scolaire vers les écoles.

Le 6 novembre, nous réorganiserons les services scolaires comme suit:

- Aucun service de garde le matin ne sera offert;
- Aucun service de transport le matin ne sera offert;
- **Toutes les activités régulières des écoles et centres reprendront entre 10 h 45 et 11 h 15 comme prévu à l'horaire ce jour-là;**
- Les services de garde du midi et de fin de journée seront disponibles pour les élèves inscrits;
- Le transport scolaire de fin de journée sera offert selon l'horaire habituel.

La Commission scolaire Riverside respecte le mandat de grève et reconnaît l'importance du travail de son personnel. Néanmoins, notre objectif est de minimiser l'impact sur l'apprentissage, d'assurer la sécurité de nos élèves et d'essayer de minimiser les inconvénients vécus par les parents.

Nous apprécions votre compréhension et votre collaboration pendant cette période difficile.

Merci de votre soutien habituel.